

Referat fra bestyrelsesmøde i 7-kanten



**Teatret
7-KANTEN**

Tid: mandag den 9. juni 2026 kl. 18:30 ordinært møde

Sted: Kærvej 21, Varde

Kommende møder: Mandag den 24. august kl. 18.30 på Kærvej 21, Varde

Deltagere:

Bestyrelsesmedlemmer - deltagere:

Allan Poulsen (ABP), Agnethe V. Pedersen (AVP), Ulla Adolf (UA), Gitte Flycht (GF), Carsten Lykke (CL), Pernille Refstrup Jensen (PRJ), Anders Kruchov (AK)

Suppleanter - deltagere:

Bjarne Jensen (BRJ), Kristoffer Westeraa Mathiesen (KWM)

Referent:

Ole F. Gudmundsen

Gæster:

Bilag til dagsorden:

Budget SCENEKRAFT
Budgetopfølgning

Dagsorden

- | | |
|------|---|
| 1.0 | Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde |
| 2.0 | Meddelelse fra forretningsudvalg |
| 3.0 | Meddelelse fra bestyrelsesmedlemmer |
| 4.0 | Information, udvalg og teams |
| 5.0 | Aktuelle forestillinger og aktiviteter |
| 6.0 | Regnskab og budget |
| 7.0 | Drøftelser |
| 8.0 | Beslutninger |
| 9.0 | Nyhedsbrev |
| 10.0 | Eventuelt |

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde	Referatet blev godkendt.
2.0 Meddelelser fra forretningsudvalg: 2.1 Ekstraordinært repræsentantskabsmøde i Musical Awards <i>ABP var den 26. maj til ekstraordinært repræsentantskabsmøde i Nyborg, hvor der skulle stemmes og gennemgås nye vedtægter, da hele landets Sommerspil nu er deltagende. Jens Jager og Karin Egholm vil fremadrettet være 7-kantens repræsentanter i dette forum. Den 9. januar 2027 afholdes der Musical Awards på Fredericia Musicalteater.</i> 2.2 Mulighed for at åbne nok en forestilling. <i>Vi har mulighed for at åbne nok en forestilling den 6. juli, men som det ser ud med tilskuertallet i skrivende stund, skal det besluttes om nødvendigheden af at benytte denne mulighed.</i> 2.3. Varde Teater- og Musikhus www.vardeteaterogmusikhus.dk <i>Der har været rejsegilde den 22. maj, hvor der var 200 deltagende. Den 23. maj var der så åbent hus, hvor der var adgang for alle. Susan Nielsen har anslået ca. 150 besøgende.</i> 2.4. Din Revisor <i>UA, CL, GF og ABP var den 27. maj på besøg hos Din Revisor. Det blev et godt møde med et positivt resultat.</i> 2.5 Vedtægtsteam <i>ABP har aftalt med BRJ, at han ikke længere deltager i vedtægtsteamet. Derfor skal CL have en anden med. I første omgang klarer CL det indledende møde.</i> 2.6 Besisning og salg ved sommerspil 2026 <i>Opfølgning med præsentation af oversigt og aftaler.</i>	2.1 ABP har deltaget i repræsentantskabsmøde med gennemgang og vedtagelse af vedtægter mv. Man forventer ca. 600 deltagere i awardshowet. Jens Jager og Karin Egholm deltager i planlægningen af selve awardshowet. 2.2 Det besluttes, at vi ikke åbner forestillingen mandag den 6. juli. 2.3 ABP opfordrer alle til at kigge på hjemmesiden. Der arbejdes i øvrigt på en ny hjemmeside, som Design Fordi udvikler. Rejsegildet fredag og åbent hus-arrangementet lørdag var en stor succes. 2.4 Møde med Din Revisor vedr. SCENEKRAFT. Klar og entydig udmelding vedr. moms. Vi skal ikke oprette et særskilt CVR-nummer. Vi skal ikke betale moms af deltagerbetaling – kun af entré til forestillinger. Vi kan altså køre SCENEKRAFT under vores eksisterende regnskab med separat budget. 2.5 CL vurderer efter første møde, om der er behov for en ekstra deltager. Første møde er udsat til efter sommerspillet. 2.6 Man er næsten i mål med oversigten og aftaler. Første måltid den første dag er gratis for alle (torsdag den 11. juni) Der udarbejdes en oversigt over priser set i forhold til kvalitet. Regel: Der må ikke nydes alkohol under forestillingen (fra "gong gong" til tæppefald).
3.0 Meddelelse bestyrelsesmedlemmer 3.1 Fondsansøgninger <i>Den Jyske Sparekasses støttefond er der den 25.5.2006 ansøgt om 95.000 kr. til systuen og Tøjhuset. Der kommer svar, når ansøgningen er behandlet.</i>	3.1 Bjarne Eg, Andelskassen, har foreslået, at vi søger 100.000 kr. fra Andelskassens Fond. GF udfærdiger en ansøgning til SCENEKRAFT, når CL siger "go". Ansøgning til Tuborg Fonden ligger hos ABP.

Norlys – der er ansøgt om 97.500 kr. til SCENEKRAFT. Der forventes svar den 29.6.26. Hos Alm. Brand Foreningen 1792 er der til SCENEKRAFT, ansøgt for perioden okt./26 til april/27 ansøgt 145.000 kr., og der forventes svar ultimo juni 2026. Andelskassens Fond. Her spørges der efter emner til det nye teater- og musikhus. Hos Ole Kirk's Fond er der den 13.4.2026 ansøgt 500.000 kr. til SCENEKRAFT. Det er meddelt, at vi vil modtage svar, når fonden har behandlet ansøgningen. 3.2 Arbejdsmiljø/Sikkerhed Opfølgning - der mangler stadig indkøb af værnemidler til værkstedet. Tre på scenen mangler sikkerhedssko, de har fået tilbudt 500 kr. i tilskud. 3.3 Kulturens Jubelår Opfølgning 3.4 DGI Opfølgning	3.2 Værnemidlerne er på plads. Det skal undersøges, om skiltningen er i orden. ABP har denne opgave. 3.3 GF og AVP har netop holdt møde med de øvrige foreninger. Temaet er SHREK på de tre workshops. Der er en god energi i gruppen, og koordinator Gitte Røn er meget tilfreds. 7-kanten arrangerer weekenden vedr. kostumer/hår/make up. Godt tilbud, som børn og unge kan deltage i. Positivt med samarbejdet mellem teaterforeningerne. 3.4 I fortsættelse af medlemsundersøgelsen skal der arbejdes videre med mission, vision og værdigrundlag. Dato for arrangementet "Fremtidens 7-kanten" fastsættes til lørdag den 31. oktober. Signe fra DGI har udfærdiget en foreløbig dagsorden. Vi foreslår Sportium som mødested. PRJ og KWM har også arbejdet med emnet frivillighed. ABP sender hele mailen fra Signe fra DGI til PRJ og KWM. PRJ og KWM's idéer skal integreres i det videre arbejde.
4.0 Information, udvalg og teams 4.1 Sponsorer Opdatering af sponsorer inkl. Nordsee Highlights 4.2 Status billetsalg Vi har brug for en opdatering af billetsalget for 2026 versus 2025 på nuværende tidspunkt.	4.1 Nordsee Highlights – OFG har kontaktet Finn Christensen og kontaktperson Helle Ølgaard. Varde er pt. ikke markeret på kortet på hjemmesiden. Der er indgået aftaler med en række nye sponsorer. Enkelte sponsorer fra 2025 er sprunget fra. OFG udarbejder oversigt med sponsorindtægter i år til dato. Vi henstiller til, at alle indkøber hos vores gode sponsorer. Der må ikke indkøbes hos TEMU. 4.2 GF har ud fra OFG's oversigt lavet en graf over billetsalget.

5.0 Aktuelle forestillinger og aktiviteter 5.1 Status Sommerspillet rundt om bordet <i>Hvor er vi lige nu og hvad er status omkring de enkelte Teams.</i> 5.2 Sommerspil Teamet (opdatering): Overordnet kontaktperson og ansvarlig for kontrakter: Formand Allan Poulsen På og bag scenen Ansvarsområder: <u>Produktionsleder:</u> <i>Mie Kristensen</i> <u>Forestillingsleder:</u> <i>Janni Lyngborg Toftstrup</i> <u>Instruktion:</u> <i>Carsten Friis og Cathrine K. Tøt</i> <u>Kapelmester:</u> <i>Niels Rabech</i> <u>Scenografi:</u> <i>Anders Vesterholm</i> <u>Scenemester:</u> <i>Carsten Rud</i> <u>Lys:</u> <i>Kristian Fløe Elbæk – afvikling af lys:</i> <i>Thomas C. H. Høvring – følgespot: Gitte Gjødesen Hindsig.</i> <u>Lyd:</u> <i>Christoffer Iversen</i> <u>Kostumer:</u> <i>Agnethe V. Pedersen</i> <u>Rekvisitter:</u> <i>Bodil Bjerre Jensen/Arne Højvang</i> <u>PR:</u> <i>Ole F. Gudmundsen</i> Spillergård. Indretning: <i>Bjarne R. Jensen</i> Mad og salg: <u>Spillercafé:</u> <i>Irene Riber og Rikke Schlüter</i> <u>Mad under opbygning:</u> <i>Jonna Jessen og Vita Bach Mortensen</i> <u>Salgssteder:</u> <i>Bente Hansen og Jytte Sørensen</i> Kontrol: Niels (er der indgået en aftale med Niels) Førstehjælp: <i>Dansk Røde Kors (er der en aftale?)</i> Parkering i Arnbjerg: Er der indgået en aftale med Lions? Arrangement i Arnbjerg VIP-arrangement: <i>Ulla Adolf</i>	5.1 Anders har talt med Christoffer og Thomas. Christoffer siger, at man er en anelse bagud, men ikke noget der skulle betyde noget. ABP har talt med Carsten Rud og Mie Kristensen. Produktionen kører OK. Scenenedtagningen – Carsten Rud har snart en plan klar. BRJ har lovet at være koordinator på nedtagningen af scenen. Det er vigtigt, at BRJ ikke står alene med opgaven, når de første par dage af nedtagningen er gået. Kostumer. OK. Pladsen. OK. 5.2 Hans Vincens og Neklas Klausen tager ansvaret for at arrangere afslutningsfesten. De enkelte teamledere skal sende invitation til teammedlemmerne. Gratis for medlemmer. Øvrige skal betale 300 kr. Der er indgået aftale med Røde Kors. Vi har endnu ikke modtaget kontrakten. Der er aftale med Lions om parkering. Pris for parkering 30 kr. Der er lavet aftale med Niels Mølskov Christensen vedr. kontrol. Radio Medical (stand by-læge)? Der tages kontakt til Charlotte Bøving/Christian Bøving. Kontrollørerne har sat numre på skilte til ny nummerering af siddepladser på Friluftsscenen. Værkstedet producerer en skabelon, hvorefter skiltene kan sættes på bænke.

Afslutningsfest: Ansvarlig mangler 5.3 Flytning fra Janderup (opdatering) <i>Der arbejdes på en gradvis indflytning til VTM hen over efteråret 2026 og foråret 2027.</i> 5.4. Repertoire 2026-2027 <i>Planlagt vinterforestilling udskydes til 2028. Det er lykket at få ændret datoer til rettighederne af "The Wiz".</i> 5.5 SCENEKRAFT (Opdatering) <i>For at skabe mulighed for at igangsætte "SCENEKRAFT" fra efteråret 2026 har 7-kanten modtaget et tilbud om leje af lokaler fra Sportium.</i> <i>Der lægges op til, at SCENEKRAFT også skal omfatte spirer- og ungdomsholdet.</i>	5.3 Uafklaret. Medtages på næste dagsorden. 5.4 Farce - Dario Fo (Jens Jager). 5.5 Der er pt. 22-23 deltagere tilmeldt. Der skal laves en brugervenlig hjemmeside, der inkluderer alle hold. Der er afsat et ekstra beløb til markedsføring af SCENEKRAFT, som evt. kan udføres af Mette Iversen. Folder til publikum til sommerspillet evt. med QR-kode. Pernille vil gerne tage rundt på nogle skoler og uddele flyers om SCENEKRAFT. Der er lejet lokaler hos Sportium. Vores nuværende hjemmeside er rettet til, så der nu står: SCENEKRAFT - Børnehold SCENEKRAFT - Ungdomshold
6.0 Regnskab og budget 6.1 Budgetopfølgning Oliver <i>Vedhæftet er det foreløbige regnskab, det er kun en pejling på, hvad der er kommet ind af indtægter og udgifter.</i> 6.2 Budget Scenekraft <i>Gennemgang af budgettet (ny)</i>	6.1 ABP har udsendt budgetopfølgning. Det er vigtigt at understrege, at de enkelte afdelingsledere er opmærksomme på at overholde budgettet. 6.2 GF og AVP har udarbejdet et opdateret budget. GF gennemgik budgettet. 7-kantens medarbejderstab udvides med koordinatoren. Leje af dansesalen slettes i budgettet. GF spørger Henrik Ibsen fra Sportium, hvad et realistisk beløb vil være til teknik i forhold til opsætning af forestilling. Budgettet for SCENEKRAFT blev godkendt. GF taler med Anne Marie Vind.
7.0 Drøftelser 7.1 Fonde 7.2 Sponsorere 7.3 Nye medlemmer <i>Hvordan modtager vi nye medlemmer?</i>	7.1 Er behandlet. 7.2 Er behandlet. 7.3 Under udvikling (PRJ og KWM).

7.4 Nedtagning af scene efter sommerspil <i>Etablering af et team, som sammen med BRJ tager ansvar for nedtagning af scenen efter sommerspil. Skal gulvet blive liggende?</i>	7.4 Gulvet skal ikke blive liggende. Varde Open Air har eget gulv.
8.0 Beslutninger 8.1 Wadden Tide (opfølgning) <i>Der ønskes en beslutning, om 7-kanten skal deltage i et event i forbindelse med Wadden Tide.</i> 8.2 Budget Scenekraft <i>Godkendelse.</i> 8.3 Afslutningsfest – sommerspil 8.4 Option på forestillingen den 6. juli	8.1 Vi har givet tilbagemelding om, at vi ikke har ressourcer til projektet med "bussen". AVP har talt med en anden kunstner om et andet projekt i august. 8.2 Budgettet for SCENEKRAFT blev godkendt. GF aftaler nærmere med Anne Marie Vind. 8.3 Prisen for afslutningsfesten til sommerspillet er aftalt til 300 kr. for ikke-medlemmer og gratis for medlemmer. 8.4 Det besluttes, at vi ikke åbner forestillingen mandag den 6. juli for salg.
9.0 Nyhedsbrev	Information om "Kom et smut forbi"-arrangementet er udsendt i nyhedsbrev i dag sammen med ny dato for farvel og tak-festen, som nu planlægges til den 20. marts 2027.
10.0 Eventuelt	Niels Rahbech stopper af helbredsmæssige årsager efter dette års sommerspil. Niels meddeler det til de medvirkende i den kommende weekend. Der skal anvendes login til slides fra ReThinkers. Signe fra DGI kontaktes. PRJ foreslår forplejningsansvarlig til bestyrelsesmøderne. Anders K. klarer forplejning til næste møde. Er der en repræsentant for 7-kanten, som møder op til fx Drabanernes premiere med en slikkurv eller lign.? AK indkøber. Vi sender kampagnekoder til én billet til alle i bestyrelsen i HATS og Drabanterne. Næste møde: Den 24. august kl. 18.30.